
С Т Е Н О Г Р А М А
пленарного засідання ХХХІV сесії районної у місті ради

VІ скликання 19 грудня 2014 року

Беззубченко В. В., голова районної у місті ради
Доброго дня, шановні депутати!
Перш ніж розпочати пленарне засідання, дозвольте виконати приємну

місію та провести нагородження.
( Триває нагородження )

Продовжуємо роботу. На початок пленарного засідання зареєструвалося
30 депутатів районної у місті ради. Відповідно до статті 46 Закону України
«Про місцеве самоврядування в Україні» сесія є правомочною, якщо в ній бере
участь більше половини депутатів від загального складу ради. Оголошую
пленарне засідання ХХХІV сесії районної у місті ради відкритим.

(Звучить Гімн України)
Дякую, прошу сідати. Для роботи сесії нам необхідно обрати лічильну

комісію та секретаріат. Є пропозиція обрати лічильну комісію у складі трьох
чоловік. По кількісному складу є заперечення? Немає. Прошу голосувати. Хто
за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається. Пропоную до складу
лічильної комісії Вячеславову Наталію Вікторівну; Мудру Ларису Олександ-
рівну; Польового Віталія Володимировича. Не буде заперечень по даним
депутатам? Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую,
приймається.

Переходимо до виборів секретаріату. Є пропозиція обрати секретаріат у
складі трьох чоловік. По кількісному складу є заперечення? Немає.  Прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
Пропоную обрати до секретаріату депутатів районної у місті ради Весніну
Нінель Аркадіївну; Ковальця Анатолія Миколайовича; Швайковського
В’ячеслава Володимировича. Не буде заперечень? Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається. Прошу секретаріат і лічильну комісію зайняти
робочі місця та приступити до роботи.

Прошу затвердити такий регламент роботи: доповідачу з основного
питання, внесеного на розгляд ради – до 15 хв.; доповідачам з питань, внесених
на розгляд ради - до 5 хв.; виступаючим від депутатських груп та фракцій або у
дебатах –до 3 хв.; при розгляді питання порядку денного «Різне» – до 3 хв.
Пленарне засідання пропонується провести за 1 годину. Хто за такий регламент
роботи, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую,
приймається.

До порядку денного ХХХІV сесії внесено питання:
1. Про функціонування позашкільних навчальних закладів району щодо

забезпечення змістовного дозвілля дітей і підлітків. Доповідач: Подкопаєва
Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.
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2. Про звіт голови районної у місті ради про діяльність виконавчого

комітету  районної у місті ради у 2014 році. Доповідач: голова районної у місті
ради.

3. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 289 «Про районний у місті бюджет на 2014 рік. Доповідач: Шматкова
Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу.

4. Про внесення змін у додаток до рішення районної  у місті ради  від 31
січня 2014 року № 295 «Про затвердження Програми соціального захисту
окремих категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік. Доповідач:
Гугуєва Світлана Володимирівна, начальник управління праці та соціального
захисту населення.

5. Про затвердження плану роботи районної у місті ради на І півріччя
2015 року. Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови
районної у місті ради.

6. Про звіт щодо здійснення державної регуляторної політики
виконкомом районної у місті ради за 2014 рік. Доповідач: Артюшина Людмила
Борисівна, завідуюча відділом розвитку підприємництва.

7. Про організацію дорожнього руху на вулицях та дорогах району.
Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарств.

8. Про порядок виконання громадських робіт у районі у 2015 році.
Доповідач теж Коркач Юрій Васильович.

9. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 297 «Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої
політики з питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у
Саксаганському районі на 2014 рік. Доповідач: Волинкіна Світлана
Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім'ї і молоді.

10. Про структуру та загальну чисельність працівників виконавчого
комітету районної  у  місті  ради. Доповідач: Шматова Вікторія Вікторівна,
завідуюча відділом служби в органах місцевого самоврядування та кадрової
роботи.

11. Про умови оплати праці голови районної у місті ради, його
заступників та керуючого справами виконкому районної у місті ради.
Доповідач: Шматова Вікторія Вікторівна.

12. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від
31 січня  2014 року № 292 «Про затвердження Програми соціального розвитку
закладів, установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку
на 2014 рік. Доповідач: Кравченко Оксана Юріївна, завідуюча відділом
економіки та промисловості.

13. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 23
березня 2012 року № 144 «Про роботу відділу та закладів освіти району щодо
реалізації Програми енергоефективності м. Кривого Рогу на 2010 – 2015 роки».
Доповідач: Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.

14. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 30
листопада 2012 року № 177 «Про впровадження у навчально-виховний процес
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закладів освіти інформаційно-комунікаційних технологій». Доповідач:
Подкопаєва Інна Вікторівна.

15. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від  30
грудня 2010 року № 26 «Про затвердження Програми розвитку фізичної
культури і спорту в Саксаганському районі на 2011-2015 роки». Доповідач:
Толбас Валентин Олександрович, голова комітету з фізичної культури та
спорту.

16. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 30
квітня 2014 року № 320 «Про проведення фізкультурно-оздоровчої та
спортивно-масової роботи з населенням району за місцем його проживання».
Доповідач: Толбас Валентин Олександрович.

17. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 28
грудня 2012 року № 195 «Про затвердження Комплексної програми розвитку
культури та мистецтва у Саксаганському районі на 2013-2015 роки». Доповідач:
Мігуша Олена Олександрівна, завідуюча відділом культури.

18. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 31
січня  2014 року № 292 «Про затвердження Програми соціального розвитку
закладів, установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку
на 2014 рік». Доповідач: Кравченко Оксана Юріївна, завідуюча відділом
економіки та промисловості.

19. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 31
січня 2014 року № 293 «Про затвердження Програми соціально-економіного та
культурного розвитку Саксаганського району на 2014 рік». Доповідач:
Кравченко Оксана Юріївна.

20. Інформація: Про хід виконання рішення районної у місті ради від 19
серпня 2011 року № 74 «Про затвердження заходів на виконання міської
Програми «Молодь для міста – місто для молоді» на 2011-2015 роки».
Доповідач: Волинкіна Світлана Миколаївна.

21. Інформація: «Про хід виконання рішення районної у місті ради від 31
січня 2014 року № 295 «Про затвердження Програми соціального захисту
окремих категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік». Доповідач:
Гугуєва Світлана Володимирівна.

22. Різне.
Чи будуть доповнення до порядку денного? Немає.
Шановні депутати, пропоную затвердити порядок денний «у цілому».

Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
Переходимо до розгляду питань, внесених до порядку денного.

Нам необхідно обрати комісію для доопрацювання підготовленого на
сесію проекту рішення «Про функціонування позашкільних навчальних
закладів району щодо забезпечення змістовного дозвілля дітей і підлітків».
Пропоную комісію у складі трьох осіб. По кількісному складу є заперечення?
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається. Пропоную: Бєлікову
Тетяну Борисівну; Маринюк Наталю Миколаївну; Попову Світлану Павлівну.
Хто за дані кандидатури, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто
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утримався? Дякую, приймається. Прошу комісію зайняти свої робочі місця на
першому ряду. Переходимо до розгляду першого питання.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
функціонування позашкільних навчальних закладів району щодо забезпечення
змістовного дозвілля дітей і підлітків». Готувала це питання Подкопаєва Інна
Вікторівна, начальник відділу освіти. Прошу, Інно Вікторівно. У залі присутні
керівники комунальних позашкільних навчальних закладів району.

(Доповідь Подкопаєвої І. В. додається)
Які є питання до Інни Вікторівни? Немає. Дякую, Інно Вікторівно.
До співдоповіді запрошується Чигрин Віра Іванівна, член постійної

комісії з питань освіти та науки. Будь ласка, Віро Іванівно.
(Співдоповідь Чигрин В. І. додається)

Чи є питання до Віри Іванівни. Немає. Дякую, Віро Іванівно.
Слово надається члену комісії по доопрацюванню проекту рішення

Бєліковій Тетяні Борисівні. Будь ласка.
Бєлікова Т. Б.

Комісія, розглянувши проект рішення «Про функціонування позашкіль-
них навчальних закладів району щодо забезпечення змістовного дозвілля дітей і
підлітків» визначила. Проект рішення підготовлено згідно з чинним
законодавством. Зауважень не надійшло. Тому, комісія пропонує прийняти цей
проект рішення.
Беззубченко В. В.

Дякую, Тетяно Борисівно.
Шановні депутати, хто за цей проект рішення? Прошу визначатись. Хто

за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається. Усі запрошені на розгляд
першого питання можуть бути вільними. На все добре. Зі святом!

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
звіт голови районної у місті ради про діяльність виконавчого комітету  районної
у місті ради у 2014 році». Зі звітом голови ви ознайомились на постійних
комісіях. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз запитання? Немає.
Шановні депутати, хто за цей проект рішення? Прошу визначатись. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 289
«Про районний у місті бюджет на 2014 рік». Готувала це питання Шматкова
Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу. Прошу, Людмило
Георгіївно!

(Доповідь Шматкової Л. Г. додається)
Дякую, Людмило Георгіївно. Які є питання до доповідача? По сумам, по

програмам, по подарункам? Немає. Шановні депутати, хто за цей проект
рішення? Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую,
приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін у додаток до рішення районної  у місті ради  від 31 січня 2014
року № 295 «Про затвердження Програми соціального захисту окремих
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категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік». Готувала це питання
Гугуєва Світлана Володимирівна, начальник управління праці та соціального
захисту населення. Прошу, Світлано Володимирівно.

(Доповідь Гугуєвої С. В. додається )
Дякую, Світлано Володимирівно. Які будуть запитання до Світлани

Володимирівни. Немає. Прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
затвердження плану роботи районної у місті ради на І півріччя 2015 року».
Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови районної у місті
ради. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні
депутати, прошу визначатись, прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
звіт щодо здійснення державної регуляторної політики виконкомом районної у
місті ради за 2014 рік». Готувала це питання Артюшина Людмила Борисівна,
завідуюча відділом розвитку підприємництва. Змін та доповнень не надійшло.
Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Чи будуть зараз? Немає.
Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
організацію дорожнього руху на вулицях та дорогах району». Готував це
питання Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?
Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Прошу голосувати. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про порядок виконання
громадських робіт у районі у 2015 році». Доповідач теж Юрій Васильович. Змін
та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 297
«Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої політики з
питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у Саксаганському
районі на 2014 рік». Готувала це питання Волинкіна Світлана Миколаївна,
завідуюча відділом у справах сім’ї і молоді. Змін та доповнень не надійшло.
Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
структуру та загальну чисельність працівників виконавчого комітету
районної  у  місті  ради». Доповідач: Шматова Вікторія Вікторівна, завідуюча
відділом служби в органах місцевого самоврядування та кадрової роботи. Змін
та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
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Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про

умови оплати праці голови районної у місті ради, його заступни-
ків та керуючого справами виконкому районної у місті ради». Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 31 січня  2014
року № 292 «Про затвердження Програми соціального розвитку закладів,
установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку на 2014
рік». Готувала це питання Кравченко Оксана Юріївна, завідуюча відділом
економіки та промисловості. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?
Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 23 березня 2012 року № 144 «Про
роботу відділу та закладів освіти району щодо реалізації Програми
енергоефективності м. Кривого Рогу на 2010 – 2015 роки». Готувала це
питання Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти. Хто за те, щоб
це рішення залишити на контролі, а наступну інформацію про виконання
рішення заслухати у ІV кварталі 2015 року? Хто за таку пропозицію, прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 30 листопада 2012 року № 177
«Про впровадження у навчально-виховний процес закладів освіти
інформаційно-комунікаційних технологій». Готувала це питання теж Інна
Вікторівна. Хто за те, щоб це рішення зняти з контролю, як виконане? Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від  30 грудня 2010 року № 26 «Про
затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в
Саксаганському районі на 2011-2015 роки». Готував це питання Толбас
Валентин Олександрович, голова комітету з фізичної культури та спорту. Хто
за те, щоб це рішення залишити на контролі, наступну інформацію про
виконання рішення заслухати у ІV кварталі 2015 року? Прошу визначатись.
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 30 квітня 2014 року № 320 «Про
проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи з населен-
ням району за місцем його проживання». Готував це питання Толбас Валентин
Олександрович, голова комітету з фізичної культури та спорту. Хто за те, щоб
це рішення зняти з контролю, як виконане? Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 28 грудня 2012 року № 195 «Про
затвердження Комплексної програми розвитку культури та мистецтва у
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Саксаганському районі на 2013-2015 роки». Готувала це питання Мігуша Олена
Олександрівна, завідуюча відділом культури. У нас готовий доповісти
Красножон Юрій Леонідович, тому, що, Олена Олександрівна задіяна у
новорічних заходах. Хто за те, щоб це рішення залишити на контролі, наступну
інформацію про виконання рішення заслухати у ІV кварталі 2015 року? Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення
районної у місті ради від 31 січня  2014 року № 292 «Про затвердження
Програми соціального розвитку закладів, установ Саксаганського району за
рахунок коштів бюджету розвитку на 2014 рік». Готувала це питання
Кравченко Оксана Юріївна, завідуюча відділом економіки та промисловості.
Хто за те, щоб цю інформацію про хід виконання рішення взяти до відома, звіт
про виконання програми заслухати у І кварталі 2015 року? Прошу визначатись.
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 293 «Про
затвердження Програми соціально-економіного та культурного розвитку
Саксаганського району на 2014 рік». Готувала це питання теж Кравченко
Оксана Юріївна, завідуюча відділом економіки та промисловості. Хто за те,
щоб цю інформацію про хід виконання рішення взяти до відома, звіт про
виконання програми заслухати у І кварталі 2015 року? Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 19 серпня 2011 року № 74 «Про
затвердження заходів на виконання міської Програми «Молодь для міста –
місто для молоді» на 2011-2015 роки». Готувала це питання Волинкіна Світлана
Миколаївна. Хто за те, щоб це рішення залишити на контролі, а наступну
інформацію про виконання рішення заслухати у І кварталі 2015 року? Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується інформація: «Про хід
виконання рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 295 «Про
затвердження Програми соціального захисту окремих категорій мешканців
Саксаганського району на 2014 рік». Готувала це  питання Гугуєва Світлана
Володимирівна, начальник управління праці та соціального захисту населення.
Хто за те, щоб цю інформацію про хід виконання рішення взяти до відома, звіт
про виконання програми заслухати у І кварталі 2015 року? Хто за? Хто проти?
Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, переходимо до «Різного».
Шановні депутати!
Я хочу надати доручення постійній  комісії з питань регламенту,

законності, правопорядку, депутатської діяльності та етики з питання
вивчення відповідності  Регламенту районної у місті ради відповідно до
чинного законодавства України.

Це викликано тим що останнім часом приймається велика кількість змін
у законодавство та нормативно-правові акти.
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У разі необхідності підготувати проект рішення про внесення змін до

Регламенту  районної у місті ради.
Чи будуть у когось заперечення, побажання?
Тому, будь ласка, Василь Володимирович Старовойт, прошу

опрацювати дане питання протягом І кварталу 2015 року.
Шановні депутати, дозвольте мені ознайомити Вас з інформацією про

проведення новорічних та різдвяних свят у Саксаганському районі 2014-2015
роки (додається). Чи будуть повідомлення, інформації? Немає. Порядок
денний сесії вичерпано.

Оголошую пленарне засідання ХХХІV сесії районної у місті ради
закритим.

(Звучить Гімн України)


